
Zápisnica č. 8/2006 
z rokovania Vedenia STU dňa 24. 4. 2006 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Vojtech Molnár, Ján Kalužný, Ernest Bučko, Robert 

Špaček, Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel Timár, Pavol Horváth, 
František Hulík 

 
Neprítomní:  Robert Redhammer 
 
Program: 
 
1. Stav uchádzačov o štúdium na STU v akademickom roku 2006/2007 (pror. Kalužný) 
2. Študijný poriadok – návrhy doplnkov a zmien (pror. Kalužný) 
3. Stav projektu výstavby FIIT STU (pror. Bučko) 
4. Správa o hospodárení STU za rok 2005 (kvestorka Žideková) 
5. Informácia o technickom zabezpečení elektronických študentských preukazov 

a zamestnaneckých preukazov pre akademický rok 2006/07 (pror. Molnár) 
6. Stav projektu nový AIS pre STU (pror. Molnár, prof. Horváth) 
7. Rôzne 
 
Predložené materiály: 
 
1) Stav uchádzačov o štúdium na STU v akademickom roku 2006/2007 (pror. Kalužný) 
2) Študijný poriadok – návrhy doplnkov a zmien (pror. Kalužný) 
3) Informatívna správa o stave výroby preukazov študenta STU v akad. roku 2006/07 (pror. 

Molnár) 
4) Poplatky za ubytovanie v študentských domovoch STU od 1.5.2006 (František Hulík) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  1/7/2006, 2/7/2006 
 
Nesplnené úlohy:  3/6/2006 – plnenie predĺžené do 9.5.2006 
 
 
K plneniu úlohy č. 1/7/2006: Z fakúlt STU došli požiadavky na 6,7 pracovných miest 
potrebných na zabezpečenie agendy spojenej s vyplácaním sociálnych štipendií. 
 
Úloha č. 1/8/2006 
Vedenie STU ukladá pripraviť list – požiadavku na MŠ SR o pridelenie financií pre 
administratívne pracovníčky, ktoré sa budú zaoberať agendou sociálnych štipendií na 
fakultách STU. 
Z: Pror. Kalužný 
T: 3. 05. 2006 
 
 
Bod 4  bol vypustený z programu rokovania, pretože ešte neboli dodané príslušné 

informácie z fakúlt STU a MŠ SR – tento bod sa presúva na rokovanie Vedenia STU 
dňa 9.5.2006. 



K bodu 1 Stav uchádzačov o štúdium na STU v akademickom roku 
2006/2007 (pror. Kalužný) 

  
Pror. Kalužný: Predložil na rokovanie písomný materiál o stave prihlásených uchádzačov 

o Bc. štúdium na fakultách STU pre akademický rok 2006/07 v dennej aj 
externej forme. Záujem je cca o 5 % vyšší, ako v minulom roku. 

  
Stanovisko č. 1/8/2006 
Vedenie STU berie na vedomie informáciu o stave prihlásených uchádzačov na Bc. štúdium 
na fakultách STU pre akademický rok 2006/07 v dennej aj externej forme. 
 
 
K bodu 2 Študijný poriadok – návrhy doplnkov a zmien (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Prezentoval pripravený písomný materiál, ktorý obsahuje zmeny 

v Študijnom priadku STU v Bratislave. 
  
Pror. Špaček: Stalo sa na fakulte STU, že študent si sám zapísal skúšku do indexu, aby 

získal víza do USA. 
Rektor Báleš: Tento problém riešili aj na rokovaní SRK a podnikli príslušné kroky na MŠ 

SR aj ambasáde USA, aby sa to neopakovalo. Jedná sa o disciplinárny 
priestupok a tak ho treba aj riešiť. 

 
Uznesenie V-STU č. 1/8/2006 
Vedenie STU schvaľuje materiál „Študijný poriadok – návrhy doplnkov a zmien“. 
 
 
K bodu 3 Stav projektu výstavby FIIT STU (pror. Bučko) 
  
Pror. Bučko: Podal informáciu o stave projektu Výstavby FIIT STU. Projekt bol 

prerokovaný a odsúhlasený vedením FIIT za účasti rektora STU. Projektová 
organizácia dostala za úlohu vypracovať dokumentáciu pre stavebný zámer 
výstavby FIIT STU v Mlynskej doline v Bratislave. 

  
 
Stanovisko č. 2/8/2006 
Vedenie STU berie na vedomie materiál „Stav projektu výstavby FIIT STU“. 
 
Uznesenie V-STU č. 2/8/2006 
Vedenie STU schvaľuje finančnú čiastku vo výške 600 tis. Sk na vypracovanie projektovej 
dokumentácie pre stavebný zámer výstavby FIIT STU. 
 
 
K bodu 5 Informácia o technickom zabezpečení elektronických 

študentských preukazov a zamestnaneckých preukazov pre 
akademický rok 2006/07 (pror. Molnár) 

  
Pror. Molnár: Uviedol písomný materiál k tomuto bodu a požiadal prof. Horvátha 

o podrobnejšie informácie. Do budúcnosti sa musíme zaoberať 
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s technológiou snímania fotografie študenta STU na študentský preukaz. 
Pror. Špaček: Sú signalizované problémy s preukazmi zahraničných študentov, ktorí sú na 

STU na krátkodobých pobytoch. 
Prof. Horváth: Podrobne informoval o súčasnom stave vo výrobe preukazov. CVT STU má 

v súčasnosti príslušnú technológiu na výrobu študentských preukazov. 
Problém je vo včasnom dodaní príslušných podkladov z niektorých fakúlt 
STU. Navrhuje urobiť zápisy už v mesiacoch júl alebo august. 

 
Úloha č. 2/8/2006 
Vedenie STU ukladá pripraviť prehľad o termínoch zápisov študentov STU do 1. ročníka Bc. 
štúdia na jednotlivých fakultách STU. 
Z: Pror. Kalužný 
T: 9. 05. 2006 
 
Stanovisko č. 3/8/2006 
Vedenie STU berie na vedomie správu o stave výroby Preukazov študenta STU pre 
akademický rok 2006/07. Správa bude prerokovaná aj na najbližšom rokovaní KR STU. 
 
 
K bodu 6 Stav projektu nový AIS pre STU (pror. Molnár, prof. Horváth) 
  
Prof. Horváth: Vecná stránka týkajúca sa požiadaviek na nový AIS je už prediskutovaná. 

Trom uchádzačom bolo zaslané zadanie na vypracovanie ponuky na 
dodávku nového AIS pre STU. uzávierka je 5. mája 2006 a následne bude 
vyhodnotenie ponúk komisiou, ktorú dovtedy rektor STU vymenuje. 

Rektor Báleš: Požiadal prof. Horvátha o urýchlené rokovanie s ďalšími univerzitami v SR 
tak, aby sme ako konzorcium univerzít mohli požiadať MŠ SR o finančný 
príspevok na jeho obstaranie. Požiadal prof. Horvátha, aby pripravil stručnú 
informáciu o stave projektu AIS aj na rokovanie AS STU dňa 29.5.2006. 

 
Stanovisko č. 3/8/2006 
Vedenie STU berie na vedomie správu o stave projektu nový AIS pre STU. Tento bod bude 
zaradený aj do plánu rokovania na najbližšom zasadnutí KR STU. 
 
Úloha č. 3/8/2006 
Vedenie STU ukladá predložiť rektorovi STU návrh zloženia komisie, ktorá vyhodnotí 
ponuky na nový AIS pre STU. 
Z: Pror. Molnár 
T: 4. 05. 2006 
 
 
K bodu 7 Rôzne 
 
1) Rektor Báleš: 

- Podal informáciu o rokovaní s predsedom UOO Bobokom o Kolektívnej zmluve na 
rok 2006. 

- Požiadal prof. Horvátha o informácie v akom objeme bola nakúpená výpočtová 
technika v minulom roku a koľko bolo z toho počítačov a akú sumu sme zaplatili za 
softvér – operačný systém prípadne MS Office. 

- Požiadal prof. Horvátha o informácie v akom stave je projekt univerzitnej licencie 
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MATLAB, o ktorý prejavilo záujem 6 fakúlt STU. 
 Prof. Horváth: 

Informácie o nakúpenej výpočtovej technike a softvére pripraví písomne. Pokiaľ ide 
o MATLAB, zorganizuje rokovanie so zástupcom dodávateľskej firmy pre SR, aby sme 
vedeli ceny jednotlivých licencií. Tie budú oznámené fakultám STU a potom sa upresnia 
ich požiadavky na počet a druh licencií. 

 
Úloha č. 4/8/2006 
Vedenie STU ukladá predložiť rektorovi STU informácie v akom finančnom objeme bola 
nakúpená výpočtová technika v minulom roku, koľko bolo z toho počítačov a akú sumu sme 
zaplatili za základný softvér. 
Z: Pror. Molnár, prof. Horváth 
T: 5. 05. 2006 
 
 
2) Prorektor Molnár: 

Existuje v SR národný plán zavedenia EURA. MŠ SR nám ukladá oboznámiť sa s ním, 
zmapovať a upraviť vnútorné predpisy v súvislosti so zavedením EURA. Je potrebné 
identifikovať informačné systémy, ktorých sa to týka, odhadnúť náklady, ktoré budú 
s tým spojené a nahlásiť to na MŠ SR. Navrhol vytvoriť skupinu ľudí, ktorá sa bude 
s týmto zaoberať a urobí harmonogram zavedenia EURA na STU do konca roku 2006. 

 
Úloha č. 5/8/2006 
Vedenie STU ukladá predložiť rektorovi STU návrh komisie, ktorá bude mať za úlohu 
pripraviť všetko na bezproblémové zavedenie EURA  
Z: Pror. Molnár, kvestorka Žideková 
T: 10. 07. 2006 
 
 
3) František Hulík – riaditeľ ŠDaJ STU: 

Predložil na rokovanie V-STU návrh na výšku bytného na ŠD STU, ktorá by mala platiť 
od 1.5.2005. Informoval o rokovaniach so zástupcami študentov – RUŠ aj študenti z AS 
STU – existujú o tom zápisnice. Dospelo sa k dohode o kategorizácii izieb a následnom 
stanovení výšky bytného podľa tejto kategorizácie. 
 
Predseda AS STU Žalman: 
AS STU nemá v kompetencii schvaľovať výšku bytného. Bolo by dobré, ak by sa bytné 
menilo vždy začiatkom nového akademického roka. Dohodnutú kategorizácia izieb bude 
treba niekde zverejniť. 
 
Prorektor Molnár: 
Pre Vedenie STU sú potrebné stručné a prehľadné informácie o všetkých finančných 
vstupoch a výstupoch týkajúcich sa ŠD (napr. koláčové grafy). 
 
Rektor Báleš: 
Požiadal o písomný návrh bytného od 1.5.2006 ako aj dohodnutej kategorizácie izieb na 
ŠD STU. 
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Stanovisko č. 4/8/2006 
Vedenie STU sa oboznámilo so situáciou vo financovaní ŠDaJ STU. Berie na vedomie 
úpravu bytného s účinnosťou od 1.5.2006, vrátane zavedenia kategorizácie izieb. 
 
Úloha č. 6/8/2006 
Vedenie STU ukladá predložiť rektorovi STU stručnú a prehľadnú informáciu o príjmoch 
a vdavkoch ŠDaJ STU ako aj dohodnutú kategorizáciu izieb na ŠD STU. 
Z: František Hulík 
T: 31. 05. 2006 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, CSc. 
 
 
 
 

Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
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